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ZÁPIS Z 19. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY STROJNÍHO INŽENÝRSTVÍ UJEP 
 
Datum konání: 9. dubna 2024 
Přítomni: Ing. Patrik Balcar, Ing. Vít Černohlávek, Ph.D.; Bc. Vladimír Macháček.; doc. Ing. Ludmila Nováková, 
Ph.D., doc. PhDr. Jan Novotný, Ph.D.; Ing. Elena Střihavková, Ph.D.; Ing. Martin Svoboda, Ph.D., 
doc. Ing. Jaroslava Svobodová, Ph.D., Ing. Tomáš Vlach 
Omluveni: / 
Hosté: doc. Ing. Jaromír Cais, Ph.D., Ing. Pavel Houška, Ph.D., doc. PhDr. Ladislav Zilcher, Ph.D. 
Zapisovatel: Bc. Šárka Fockeová 
 

Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Pořízení zvukového záznamu ze zasedání AS FSI 
5. Směrnice děkana Podpora interních grantových projektů pro podporu tvůrčí činnosti na FSI 

UJEP 
6. Směrnice děkana Stimulace kvalifikačního růstu a tvůrčí činnosti akademických pracovníků 

a výzkumných pracovníků FSI UJEP 
7. Žádost o schválení čerpání z FRIMu FSI 
8. Výroční zpráva o hospodaření za rok 2023 
9. Plán rozpočtu na rok 2024 
10. Různé 
11. Závěr 

 
 
Ad 1) Zasedání v 8:30 hodin v budově CEMMTECH, FSI zahájil předseda senátu Jan Novotný. Konstatoval, 
že je přítomno 9 členů AS FSI a senát je tudíž usnášeníschopný. 
 
Předseda před zahájením zasedání oslovil senátorky a senátory s možností hlasového nahrávání zasedání. 
 
Návrh usnesení [75]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
schvaluje hlasové zaznamenávání dnešního zasedání Akademického senátu Fakulty strojního inženýrství 
Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem.“  
 
Hlasování: pro 9, proti 0 zdržel se 0 
Návrh byl schválen [75]. 
 
Ad 2) Předseda senátu Jan Novotný předložil ke schválení návrh programu jednání. 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen [76]. 
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Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FSI: Senátor Patrik Balcar a senátorka 
Jaroslava Svobodová. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0 zdržel se 2 
Návrh byl schválen [77]. 
 
Předseda senátu, Jan Novotný, si vzal úvodní slovo před programem jednání. Chtěl senát a hosty zasedání 
informovat, že hosté na zasedání Akademického senátu FSI jsou vítání a však musí dodržovat určitá pravidla, 
budou vystupovat pouze po odsouhlasení většiny, aby zde nedocházelo k narušování průběhu jednání a také, 
aby byla možnost vést diskuzi a vyjadřovat se k jednotlivým bodům.  
Dále upozornil ověřovatele zápisu, že mají právo říct svůj názor na dané téma, avšak nesmějí měnit zápis, a co 
kdo řekl. Připomínky k zápisu mohou být zaznamenány přímo v samotném zápise. 
Senát bere na vědomí. 
 
Ad 4) Předseda senátu, Jan Novotný, v rámci hlasového zaznamenávání zasedání AS FSI, navrhl úpravy 
Jednacího řádu AS FSI a to doplněním o bod č. 7 Z průběhu zasedání AS FSI je pořizován záznam; a bod č. 8 
Pokud pořízení zvukového záznamu z průběhu jednání AS FSI brání technické překážky, odstavec 7 se 
nepoužije. Dále byla prezentována změna v článku 6. 
Archivace záznamů, jak písemných, tak zvukových bude v rámci univerzitního serveru a to na stránkách 
Akademického senátu FSI přes přihlášení. Na doporučení IT oddělení bude heslo měněno jednou ročně.  
Senátorka Ludmila Nováková požádala o doplnění archivace do Jednacího řádu AS FSI. Archivace bude 
přístupná pro členy akademické obce. Dále upozornila, že v rámci GDPR by bylo vhodné připsat na prezenční 
listinu, kvůli hostům, že souhlasí s pořizováním zvukového záznamu.  
 
Návrh usnesení [78]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
schvaluje změny v Jednacím řádě Akademického senátu Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně 
v Ústí nad Labem za účelem pořízení a archivace zvukového záznamu.“  
 
Hlasování: pro 9, proti 0 zdržel se 0 
Návrh byl schválen [78]. 
 
Ad 5) Proděkan, Ladislav Zilcher, představil senátu návrh směrnice děkana Podpora interních grantových 
projektů pro podporu tvůrčí činnosti na FSI UJEP. 
Proběhla diskuze a byly vzneseny připomínky a dotazy. Veškeré dotazy byly zodpovězeny a připomínky byly 
vzaty na vědomí.   
Senát bere na vědomí. 

Ad 6) Proděkan, Ladislav Zilcher, představil senátu návrh směrnice Stimulace kvalifikačního růstu a tvůrčí 
činnosti akademických a výzkumných pracovníků FSI UJEP.  
Byly vzneseny dotazy a připomínky, dotazy byly zodpovězeny a připomínky vzaty na vědomí. 
Senát bere na vědomí. 
 
Ad 7) Tajemník, Pavel Houška, přednesl žádost o čerpání finančních prostředků z FRIMu FSI.  
 
Návrh usnesení [79]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
schvaluje uvolnění finanční částky ve výši 50 000,-Kč včetně DPH z FRIMu FSI na krytí investičních nákladů 
na prodloužení patentových přihlášek.“ 
 
Hlasování: pro 9, proti 0 zdržel se 0 
Návrh byl schválen [79]. 
 
 
Ad 8) Tajemník, Pavel Houška, prezentoval výroční zprávu o hospodaření za rok 2023. 
Senátorka Ludmila Nováková se informovala ohledně jednotlivých položek.  
 
Návrh usnesení [80]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
schvaluje Výroční zprávu o hospodaření za rok 2023 Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí 
nad Labem.“ 
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Hlasování: pro 9, proti 0 zdržel se 0 
Návrh byl schválen [80]. 
 
Ad 9) Tajemník, Pavel Houška, informoval senát o plánu rozpočtu na rok 2024, který bude předložen 
ke schválení AS UJEP dne 24. 4. 2024. 
Proběhla diskuze ohledně finanční budoucnosti fakulty a sestavení vyrovnaného rozpočtu bez půjček.  
Senátorka Ludmila Nováková požádala, zda by bylo možné přednést Akademickému senátu FSI, na dalším 
zasedání, plán vedení k sestavení vyrovnaného rozpočtu bez půjček.  
Senát bere na vědomí. 
 
Ad 10)  
a) Předseda senátu, informoval, že proběhlo jednání se senátorkami Jaroslavou Svobodovou a Ludmilou 

Novákovou ohledně možnosti zřízení komisí na FSI. Senátorky Jaroslava Svobodová a Ludmila Nováková 
zašlou senátu příslušné materiály k projednání, jelikož bude změnit jednací řád. 
Senát bere na vědomí. 
 

b) Dále se děkan vyjádřil k minulému zasedání AS FSI, dne 12. 3. 2024, kdy byl konfrontován dr. Lenkou 
Michnovou, která na zasedání vystupovala jako předsedkyně VOS i když tento mandát již neměla platný. 
Upozornil, že členem ZO VOS UJEP je již téměř 11 let.  Při Konferenci ZO VOS UJEP dne 18. 3. 2024, již 
byla dr. Lenka Michnová v pracovní neschopnosti a nemohl se ji dotázat na skutečnost, že vystupuje jako 
předsedkyně VOS i když předsedkyní dle stanov není (dle stanov VOS je funkční období výboru tříleté 
a výbor byl zvolen dne 25. 3. 2020) a na to, proč se odborová organizace neschází, když má povinnost se 
sejít, alespoň jednou za rok (dle stanov VOS čl. 10.4. písm. g). Jeho dotazy na Konferenci ZO VOS UJEP 
zůstaly bez odpovědi.  Zároveň informoval senát o obdrženém agresivním emailu, který měl v předmětu 
uvedeno „neformální oznámení“, tento email přišel od dr. Michnové z pracovního emailu na pracovní email 
pana děkana, dne 19. 3. 2024. Následující týden obdržel další email od dr. Michnové, na základě vyplacení 
odměny za pracovní jubileum, ve kterém obdržel poděkování a také numerologický výklad na jeho osobu. 
Dále uvedl, že nechtěl při minulém jednání působit nekorektně, ale chtěl objasnit, jaké okolnosti 
a skutečnosti jednání předcházely a jaké následovaly. 
Senát bere na vědomí. 

 
Ad 11) Předseda senátu Jan Novotný poděkoval přítomným za účast. Připomněl senátorům, že příští 
řádné zasedání AS FSI se bude konat dne 14. 5. 2024, v 8:30 hod., v zasedací místnosti C322. Dále bylo 
konstatováno, že při dnešním zasedání byla přijata usnesení č. 75 a č. 80. 
  

Zapsala: Šárka Fockeová, v. r. 

Ověřili: Patrik Balcar, v. r.   

 Jaroslava Svobodová, v. r.  

 
 
V Ústí nad Labem dne 9. dubna 2024 
 
 
 
                doc. PhDr. Jan Novotný, Ph.D. 

předseda Akademického senátu FSI UJEP 
 
 
Příloha č. 1 SD - Stimulace kvalifikačního růstu a tvůrčí činnosti akademických a výzkumných pracovníků FSI 
UJEP.  
Příloha č. 2 SD - Stimulace kvalifikačního růstu a tvůrčí činnosti akademických a výzkumných pracovníků FSI 
UJEP.  
Příloha č. 3 Žádost o uvolnění finanční částky z FRIMU FSI 
Příloha č. 4 Výroční zpráva o hospodaření 
Příloha č. 5 Výkaz zisku a ztrát_2023_plan rozpočtu 2024 


